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لیگ قهرمانان آسیا

ژاردیم: پرسپولیس بهترین تیم ایران است
سرمربی تیم فوتبال الهلال عربستان، گفت: بدون شک بازی سختی داریم چراکه 
پرسپولیس بهترین تیم ایران است که در لیگ قهرمانان تجربه خوبی دارد و توانسته 

هر سال به مراحل بالا برسد.
به گزارش ایرنا، لئوناردو ژاردیم، س��رمربی تیم فوتبال الهلال عربستان در نشست خبری پیش 
از بازی با پرسپولیس در چارچوب مرحله یک چهارم نهایی رقابت های لیگ قهرمانان آسیا اظهار 
داش��ت: فردا)شنبه( شاهد رقابت بهترین های لیگ قهرمانان آسیا خواهیم بود چون الهلال هم ۲ 
بار به فینال لیگ قهرمانان آسیا صعود کرده و پرسپولیس هم در چند سال گذشته ۲بار به فینال 
رس��یده اس��ت.  وی در ادامه خاطرنشان کرد: بازی با پرسپولیس بازی سختی است و امیدوارم با 
نتیجه مطلوب از  زمین بازی خارج شویم تا بتوانیم به مرحله نیمه نهایی صعود کنیم.الهلال در 
لیگ قهرمانان آسیا با تجربه است و ما بازیکنان خوبی را در اختیار داریم و غیبت برخی از نفرات ما 
تاثیری بر عملکرد تیم نخواهد داشت. سرمربی فرانسوی الهلال در پایان گفت: غیبت یاسر الشهرانی 
و عبدالله عطیف موثر است اما بازیکنان جایگزین خوبی را در اختیار داریم. بدون شک بازی سختی 
داریم و پرسپولیس  بهترین تیم ایران است که در لیگ قهرمانان تجربه خوبی دارد و توانسته هر 
سال به مراحل بالا برسد. دیدار  ۲ تیم  الهلال و پرسپولیس از ساعت ۲۱:۳۰ دقیقه به وقت تهران 
با قضاوت ریوجی ساتو از ژاپن به انجام می رسد. دیگر دیدار این مرحله در منطقه غرب بین النصر 

عربستان و الوحده امارات برگزار خواهد شد.

شایسته تر از لواندوفسکی برای توپ طلا نداریم
س�رمربی بایرن مونیخ عنوان کرد که هیچ بازیکنی شایس�ته تر از مهاجم تیمش 

برای دریافت توپ طلا نیست.
به گزارش ایسنا و به نقل از بیلد، روبرت لواندوفسکی ستاره بایرن با ۴۱ گل زده خود در فصل 
گذشته بوندس لیگا، کفش طلای بهترین گلزن اروپا را دریافت کرد و اکنون یکی از شانس های 
کسب توپ طلاست. یولیان ناگلزمن گفت: به نظر من او بیش از هر بازیکن دیگری ثبات داشته 
است. او بسیار پویاست، مصدوم نمی شود و می تواند تمرینات زیادی انجام دهد. من از او حمایت 
می کنم تا چند سال دیگر بازی خود را در سطح عالی ادامه دهد. مراسم توپ طلای فوتبال جهان 
در سال ۲۰۲۱، روز ۸ آذر برگزار می شود و باید دید بعد از یک سال وقفه به دلیل شیوع ویروس 
کرونا این جایزه به کدام ستاره دنیای فوتبال می رسد. بایرن مونیخ باید این هفته در بوندسلیگا برابر 

بایر لورکوزن به میدان برود و روبرت لواندوفسکی آماده حضور در این دیدار است.

قهرمانی باشگاه های مردان آسیا

صابر کاظمی بازهم درخشید
در پایان رقابت های قهرمانی باش�گاه های مردان آس�یا تیم منتخب این رقابت ها 

مشخص شد.
به گزارش ایس��نا، مرحله  نهایی بیست ویکمین دوره رقابت های قهرمانی باشگاه های مردان 
آسیا امروز )جمعه( پیگیری شد که در دیدار نهایی تیم فولاد سیرجان نماینده ایران به مصاف 

العربی قطر رفت و سه بر یک این تیم را شکست داد و جام قهرمانی را بالای سر برد.
در پایان این رقابت تیم منتخب مس��ابقات والیبال قهرمانی باش��گاه های آسیا ۲۰۲۱ اعلام 

شد که اسامی آن به شرح زیر است:
ارزشمندترین بازیکن: صابر کاظمی از فولاد سیرجان ایرانیان

بهترین پاسور: بورسیلاو جیورجیف از تیم العربی قطر
بهترین پشت خط  زن: فیلیپه باندرو از تیم العربی قطر

بهترین قدرتی زن ها: کنستانتین کوپچوویچ از تیم العربی قطر و ویتالی ووریوودین از تیم 
آلماتی قزاقستان

بهترین س��رعتی زن ها: مهدی جلوه از فولاد س��یرجان ایرانیان و نودیرخان کادیرخانوف از 
تیم آلماتی قزاقستان

بهترین لیبرو: تانوپوت چارونسوک از تیم ناخون راتچاسیما تایلند
به گزارش ایس��نا، پیش از این بیست ویکمین دوره مسابقات والیبال قهرمانی مردان آسیا با 
قهرمانی تیم ملی والیبال ایران و معرفی تیم های برتر این رقابت ها به پایان رس��ید. در پایان 
این رقابت  و در حاش��یه توزیع مدال، کمیته فنی مس��ابقات آس��یایی اسامی بازیکنان برتر را 
اعلام کرد. صابرکاظمی در آن مسابقات درخشید و بهترین بازیکن ایران بود و توانست عنوان 
ارزش��مندترین بازیکن را کسب کند. صابرکاظمی در باش��گاه های آسیا بازهم عملکرد خوبی 

داشت و توانست به عنوان ارزشمندترین بازیکن باشگاه های آسیا انتخاب شود.

رییس فدراسیون ورزش دانش آموزی به ایسنا اعلام کرد:

برگزاری سومین دوره المپیاد استعدادهای برتر ورزش
رییس فدراس�یون ورزش دانش آموزی از برگزاری سومین دوره مسابقات المپیاد 

استعدادهای برتر ورزش کشور در بهمن و اسفند سال ۱۴۰۰ خبر داد.
حس��ین بابویی در گفت و گو با ایس��نا، در رابطه با برگزاری سومین دوره مسابقات المپیاد 
اس��تعدادهای برتر ورزش کشور، اظهار کرد: سومین دوره مسابقات المپیاد استعدادهای برتر 
ورزش کش��ور که مسابقات مشترک وزارت آموزش و پرورش و وزارت ورزش و جوانان است، 
بهمن و اسفند سال ۱۴۰۰ به میزبانی سه استان کشور و در ۶ مکان ورزشی در سراسر کشور 
برگزار می ش��ود. وی ادامه داد: فدراس��یون ورزش دانش آموزی در نظر دارد مسابقات رشته 
های ورزش��ی دانش آموزان دختر و پس��ر سراسر کش��ور را در دو مرحله برگزار کند. رییس 
فدراس��یون ورزش دان��ش آموزی با بی��ان اینکه مرحله اول مس��ابقات در دهه فجر ۱۴۰۰ با 
همکاری وزارت ورزش و جوانان و فدراسیون های ملی با عنوان المپیاد استعدادهای برتر در 
ش��ش رشته ورزشی تکواندو، جودو، ووشو، دوومیدانی، ش��نا و شطرنج برگزار می شود، اعلام 
کرد: مرحله دوم مس��ابقات نیز که برگزاری آن صرفا بر عهده فدراسیون ورزش دانش آموزی 
است در تابستان ۱۴۰۱ در سایر رشته های ورزشی مدنظر قرار می گیرد. بابویی افزود: سایر 
رشته های ورزشی سال ۱۴۰۱-۱۴۰۰ که مرحله کشوری آن تابستان ۱۴۰۱ برگزار می شود، 

طی بخشنامه جداگانه ای متعاقبا اعلام می شود.

دختر پینگ پنگ باز ایران فینالیست مسابقات عمان نشد
دختر پینگ پنگ باز ایران از رس�یدن به فینال مسابقات عمان بازماند و به مدال 

برنز رسید.
به گزارش ایسنا، مرحله نیمه نهایی مسابقات تنیس روی میز نوجوانان عمان برگزار شد و نماینده 
ایران از رسیدن به فینال بازماند.  در مرحله نیمه نهایی رده زیر ۱۵ سال، یکتا ادیبیان در مقابل 
نماینده هند با نتیجه ۳ بر ۱ مغلوب شد و از صعود به فینال بازماند. ادیبیان تنها در گیم سوم موفق 
شد ۱۲ بر ۱۰ از رقیب خود عبور کند. ۱۱ بر ۹، ۱۱ بر ۶ و ۱۱ بر ۹ دیگر نتایج رقم خورده به سود 

حریف بود. به این ترتیب ادیبیان به مدال برنز مشترک مسابقات رسید.

احتمال انحلال حامی تیم ملی هندبال دختران؛ 
اشتادسازه می رود؟

تیم اشتادسازه مشهد که حامی تیم ملی هندبال دختران نیز بود به یکباره تصمیم 
به کناره گیری از لیگ برتر گرفته است.

به گزارش ایسنا، تیم هندبال اشتادسازه مشهد قهرمان دو دوره از لیگ برتر زنان که حتی 
حام��ی تیم ه��ای ملی هندبال زنان و جوانان ایران نیز بود یکب��اره تصمیم به کناره گیری از 
لیگ برتر گرفته است. این تیم حتی در قرعه کشی لیگ برتر حضور داشت اما بعد از آن قصد 
کناره گیری دارد. البته هنوز مسئولان این تیم انصراف خود را به صورت کتبی به فدراسیون 
ارائه نکرده اند اما زمزمه های انحلال این باشگاه به گوش می رسد. باشگاه اشتادسازه اول دی 
۱۳۹۹ خ��ود را حامی هندبال زنان معرفی کرده بود و ب��ا امضای تفاهم نامه ای قرار بود این 
تیم حامی رس��می تیم ملی هندبال جوانان دختر در رقابت های پیش رو از جمله مس��ابقات 
قهرمانی آس��یا باش��د. حتی قرار بود یک مربی خوش��نام اروپایی را برای تیم ملی جوانان به 
خدمت بگیرد تا تمرینات از پایه به صورت اصولی پیش برود که هرگز میس��ر نش��د. در حال 
حاضر هنوز انصراف این تیم نهایی نش��ده اس��ت اما نشیمن شافعیان سرمربی فصل قبل تیم 
اشتادس��ازه در این خصوص به ایس��نا گفت: تیم فعلا منحل شده است و تمرینی نداریم. من 
ه��م هنوز تیمی ن��دارم. همچنین چند تن از بازیکنان این تیم بع��د از زمزمه های انحلال با 
کسب رضایتنامه از تیم جدا شده و به سایر تیم ها پیوسته اند. حتی این تیم برای فصل جدید 
لیگ برتر با ۲ بازیکن اهل روس��یه قرار داد امضا کرده بود. کاترینا میخایلوونا و یولیا تاران دو  
بازیک��ن خارجی این تیم بودند که حت��ی از حضور این دو در اردوهای تیم ملی هندبال زنان 
ایران پیش از اعزام به مسابقات قهرمانی آسیا اردن استفاده شد. اکنون باید دید با انحلال این 

تیم وضعیت این دو بازیکن خارجی چه خواهد شد.

در این گزارش اصطلاح تاکتیک های دفاعی و 
تیم هایی که ای�ن کار را انجام می دهند توضیح 

داده شده است.
به گزارش ایلنا، این عبارت منحصر به فرد با چندین 
باشگاه و سرمربیان برجسته اروپایی مرتبط است، اما 

فرض اساسی آن چیست؟
هدف اصلی در فوتبال این است که بیشتر از حریف 
خ��ود گل بزنید، ام��ا هر تیمی از پتانس��یل هجومی 
برخوردار نیس��ت ک��ه در رقاب��ت با حریفان فش��ار 

تاکتیکی زیادی را وارد کند.
حتی مربیانی که برخی از بهترین بازیکنان جهان را 
به رخ می کشند، اغلب رویکرد اول ایمنی را انتخاب 
می کنند و اولویت بندی بس��ته نگاه داشتن دروازه را 
دارند تا در مقابل به گل های حساس و سرنوشت ساز 

دست پیدا کنند.
عبارت "پارک کردن اتوبوس" بیش��ترین ارتباط را 
با بازی دفاعی در عص��ر فعلی فوتبال دارد، اما فرض 
اساسی آن چیست؟ گل در دسترس است تا هر آنچه 

را که باید بدانید در اختیار شما قرار دهد.
"پارک کردن اتوبوس" در فوتبال چیست؟

در فوتب��ال ، اصطلاح "پارک کردن اتوبوس" زمانی 
به کار می رود که تیم ها با بازیکنان زیادی در پشت 
ت��وپ کار م��ی کنند در حالی که ت��وپ را در اختیار 

ندارند.
این سیستم همچنین تمایل دارد که حداقل ریسک 
را در حمله داش��ته باش��د، به این معنی که بازیکنان 
بس��یار کمی در خط حمله هستند تا مطمئن شوند 
ک��ه حریف نمی تواند ب��ا بازگرداندن توپ، ضدحمله 

اثرگذاری داشته باشد.
پارک کردن اتوبوس می تواند باعث ناامیدی زیادی 
ش��ود زیرا حریف فضای کمتری برای ایجاد موقعیت 

دارد و تلاش آن اغلب به ارس��ال ها از راه دور خلاصه 
می شود. 

اصطلاح "پارک کردن اتوبوس" از کجا آمده است؟
پ��ارک کردن اتوبوس عبارتی اس��ت که در ابتدا از 
اولین دوران حضور خوزه مورینیو به عنوان س��رمربی 

چلسی بین سال های ۲۰۰۴ تا ۲۰۰7 مطرح شد.
ای��ن عبارتی مترادف با س��بک مورینیو اس��ت، اما 
جالب اینجاس��ت که او در ابتدا پس از تساوی بدون 
گل مقابل تیم ش��مال لندن در س��ال ۲۰۰۴، از آن 

برای تقبیح سبک تاتنهام استفاده کرد!
مورینی��و به خبرن��گاران گفت: "همانط��ور که در 
پرتغال می گوییم، آنها اتوب��وس را آوردند و اتوبوس 
را جلوی دروازه گذاشتند. اگر من طرفداری بودم که 
برای تماش��ای این بازی 5۰ پوند پرداخت می کردم، 
بس��یار احساس ناراحتی داشتم زیرا اسپرز برای دفاع 

آمده بود. " س��رمربی پرتغالی ضمن قهرمانی، آبی ها 
را به قهرمانی پش��ت س��ر هم در لیگ برتر، یک جام 
حذفی و دو لیگ کاپ هدایت کرد. سبکی که نیاز به 
نظم و انضباط عالی از هر ۱۰ بازیکن خارج از محوطه 

جریمه اش نیاز داشت.
روش مورینی��و در فصل ۲۰۰5-۲۰۰۴ موفق ترین 
عملکرد بود زیرا چلسی رکورد بیشترین کلین شیت 
در یک فصل لیگ برتر را شکست )۱5( و تنها با یک 

شکست به عنوان قهرمانی رسید.
کدام تیم ها به "پارک کردن اتوبوس" معروف 

هستند؟
در حالی که مورینیو ادعا می کرد تیم اس��پرز ژاک 
س��انتینی در س��ال ۲۰۰۴ مته��م به "پ��ارک کردن 
اتوبوس" بوده، اما این تیم های مربی پرتغالی هستند 

که بیشترین ارتباط را با این اصطلاح دارند.

ب��ه لطف تاکتیک های دفاعی س��خت، چلس��ی به 
عنوان اس��تادان "پ��ارک کردن اتوب��وس" تحت نظر 
مورینیو در نظر گرفته ش��د و وقتی او در سال ۲۰۱۳ 
ب��رای دومین بار به این تیم بازگش��ت، تاکتیک های 

مشابه را به استمفوردبریج بازگرداند.
این سرمربی 5۸ ساله همچنین غول ایتالیایی اینتر 
را ب��ه یک تیم دفاعی عالی تبدیل ک��رد تا بتواند در 
سال ۱۰-۲۰۰9 سه گانه را به دست بیاورد. مورینیو 
پس از شکست بارسلونا در نیمه نهایی در راه قهرمانی 
در لیگ قهرمانان در س��ال ۲۰۱۰، اس��تعاره خود را 
به س��طح دیگری رساند و نش��ان داد که نراتزوری ها 
"هواپیم��ا را پارک کردند" تا تیم کاتالان را شکس��ت 

دهند."
او گف��ت: "م��ا در بارس��لونا برنده بازی ش��دیم اما 
همه از برد بارس��لونا صحبت م��ی کنند و می گویند 
اتوب��وس را مقابل دروازه پ��ارک کرده ایم. ما اتوبوس 
را پ��ارک نکردیم، هواپیم��ا را پارک کردیم و این کار 
را ب��ه دو دلی��ل انجام دادیم. یکی، زی��را ما فقط ۱۰ 
بازیکن داشتیم و دو، زیرا ما آنها را ۳-۱ در سن سیرو 
شکس��ت دادیم، نه با پارک ک��ردن اتوبوس، قایق یا 

هواپیما بلکه با شکستن آنها.
تعدادی دیگر از مربیان نیز نقشه مورینیو را دنبال 
ک��رده اند. یوونتوس و میلان نیز به طور س��نتی تیم 
ه��ای دفاعی قدرتمندی هس��تند، در حالی که غول 
های اسپانیایی اتلتیکو مادرید به دلیل عقب نشینی و 
جذب فشار تحت هدایت دیگو سیمئونه به این شیوه 

بازی مشهور هستند.
همچنین در لیگ برتر برنلی با هدایت ش��ان دایچ 
به دلیل س��بک دفاعی قاطع خود مشهور شده اند و 
مرتباً به عنوان "اتوبوس پارک شده" در برابر حریفان 

به منظور نتیجه گیری نامیده می شوند.

ملی پ�وش فرنگی کار ای�ران در خصوص درخش�ش در فینال 
مسابقات جهانی و شکست حریف گرجستانی اش صحبت کرد.

میثم دلخانی قهرمان ۲۵ ساله مسابقات جهانی کشتی فرنگی نروژ در 
گفتگ��و با ایلنا درخصوص راهیابی به فینال این رقابت ها اظهار داش��ت: 
دیدار نیمه نهایی ام با کشتی گیر اوکراینی بود که دارنده مدال برنز جهان 
و همچنین حضور در المپیک توکیو را در کارنامه خود دارد. کشتی بسیار 
س��نگینی را مقابل لنور تمیروف داشتم و از لحاظ فیزیکی خیلی به من 
فشار آمد. من برای کسب مدال طلا آمده بودم و باید کشتی را می بردم و 

به همین دلیل آنقدر تحت فشار قرارش دادم تا پیروز میدان شدم. 
وی در م��ورد تکرار این قهرمانی در مس��ابقات آت��ی گفت: قدیمی ها 
می گویند حفظ قهرمانی س��خت تر از بدست آوردن قهرمانی است. تمام 
تلاش��م را می کنم دو از جان مایه می گذارم، انش��الله سال بعد هم بتوانم 

قهرمانی  را بدست آورم و دل مردم مان را شاد کنم.
فرنگی کار کش��ورمان در مورد کار با محمد بن��ا توضیح داد: محمد بنا 
معمار کش��تی فرنگی اس��ت، تقریبا ۲سال و نیم اس��ت که بالای سرمان 

اس��ت ودلس��وازنه همراهی مان می کند.  یک کادر فنی خیلی قوی دارد 
که ش��بانه روز برای همه بچه ها زحمت می کشند، و فراتر از وظایفشان 

کنارمان هستند.
دلخانی در مورد المپیک پاریس توضیح داد: قطعا همه ورزش��کاران به 
حضور در المپیک و کس��ب قهرمان��ی فکر می کنند. من هم از این قضیه 

مستثنی نیستم و تمام تلاشم را در جهت رسیدن به ین مهم می کنم تا 
انشالله در المپیک پاریس نماینده  شایسته ایی برای کشورم باشم و بتوانم 

افتخار آفرینی کنم.
وی در مورد ثانیه های حساس پایانی مسابقه فینال توضیح داد: فینال ام 
فوق الهاده س��نگین بود. حریف بسیار قدر و پرتوانی داشتم و باید بگویم 
خیلی اذیت ش��دم در کشتی فینال. شرایط خوبی داشتم و طبق صحبت 
هایی که قبل از مسابقات و حین رقابت ها با آقای سوریان، دکتر دبیر و 
کادر فنی داش��تم باعث انگیزه ام چند برابر شود و فراتر از توانم بجنگم تا 

به مدال طلا جهان دست پیدا کنم.
دلخانی در پایان صحبت هایش گفت: از دکتر موس��ایی رئیس هییت 
کش��تی استان فارس که واقعا دلس��وزانه برایمان زحمت کشیدند، تشکر 
ویژه دارم. همچنین از تمامی مربیان ام که با عش��ق زحمت می کش��ند و 
دکتر دبیر رئیس محترم فدراس��یون، کادر محترم فنی تشکر می کنم که 
۲س��ال مارا تحمل کردند. امیدوارم همیشه پرچم عزیز کشورم بالا باشد 

و دل مردم عزیز مان شاد.

میثم دلخانی: حفظ قهرمانی از کسب قهرمانی سخت تر است

مربیان شاملی و سپاهان درباره بازی حساس لیگ چه گفتند؟
تیم های صدرنشین لیگ برتر هندبال مردان در دور سوم مسابقات دور 

رفت به مصاف یکدیگر خواهند رفت.
به گزارش ایسنا، دور سوم از دور رفت رقابت های لیگ برتر هندبال مردان 
قرار اس��ت از ۲۴ مهر در تهران آغاز ش��ود. در این دور از مسابقات ۱۰ دیدار 
برگزار خواهد شد که در حساسترین دیدار این هفته تیم صدرنشین نیروی 
زمینی شهید شاملی کازرون به مصاف تیم رده دومی فولاد مبارکه سپاهان 
خواهد رفت. این دو تیم که هر دو ۸ امتیازی هس��تند و برای قرارگرفتن در 
صدر جدول با هم رقابت خواهند کرد. س��ی و چهارمین دوره از مس��ابقات 
هندب��ال لیگ برتر هندبال مردان با حض��ور ۱۰ تیم و به صورت متمرکز از 
اواس��ط مرداد و در س��الن هندبال فدراسیون آغاز شده است. در حال حاضر 
تیم های نیروی زمینی ش��هید شاملی کازرون، فولاد مبارکه سپاهان و ذوب 

آهن اصفهان سه تیم اول جدول رده بندی این مسابقات هستند.
سرمربی شاملی کازرون: بازی مقابل فولاد زیبا خواهد بود

محمدرضا رجبی سرمربی تیم هندبال نیروی زمینی شهید شاملی کازرون 
در خصوص دیدار مقابل فولاد مبارکه سپاهان به ایسنا گفت: در این دور به 

مصاف فولاد مبارکه که از تیم های ریشه دار در لیگ هندبال است خواهیم 
رفت. این تیم همیش��ه در لیگ جایگاه داش��ته و مدعی است. امسال هم با 
یارگیری که کرده  جزو تیم های خوب در لیگ اس��ت. این بازی خیلی زیبا 
خواهد بود. تیم ما هم با مهره هایی که دارد و با نتایجی که تاکنون کس��ب 
کرده جزو تیم های مدعی است. هر دو تیم می آیند تا نتیجه را به نفع خود 
تم��ام کنند. ما تمام تلاش خ��ود را می کنیم که بازی خوب و قابل قبولی را 

ارائه دهیم. اول باید بتوانیم هندبال خوبی را به نمایش بگذاریم و بعد نتیجه 
لازم را هم بگیریم. خداراشکر بازیکنانمان همه در سلامت هستند و دو دوز 
واکس��ن خود را دریافت کرده اند. باشگاه هم روی رعایت پروتکل ها حساس 
است و همه چیز رعایت می شود. تلاش می کنیم که هیچ بازیکنی به کرونا 

مبتلا نشود.
س�رمربی ف�ولاد مبارکه س�پاهان: امیدوارم ب�ازی زیبا و بدون 

حاشیه باشد
مجید رحیمی زاده س��رمربی فولاد مبارکه س��پاهان در خصوص بازی 
تیمش مقابل ش��املی گفت: شاملی تیم خوبی است و در سال های اخیر 
جایگاه خوبی داش��ته اس��ت. این تیم به واس��طه ارتباط با نیروی زمینی 
بازیکنان سرباز را جذب کرده که به نظر من این موضوع پتانسیل خوبی 
است. به هر حال بازی مقابل صدرنشین سخت خواهد بود. ما تمام تلاش 
خود را می کنیم تا پیروز میدان ش��ویم. آنها را آنالیز کردیم و مسلما آنها 
ه��م تیم م��ا را آنالیز کرده اند. بازیکنان هر دو تیم با تمام قدرت به زمین 
می آیند و امیدوارم شاهد بازی زیبا و بدون حاشیه باشیم تا همه از دیدن 

آن لذت ببرند.

مصاف صدرنشینان لیگ برتر هندبال مردان در دور سوم

»پارک کردن اتوبوس« در فوتبال به چه معناست؟

میداوودی: 

سال خوبی در انتظار استقلال است
امیدوارم سفرای خوبی برای تعامل دو کشور باشیم؛

گل محمدی: می خواستیم در فینال مقابل الهلال بازی کنیم
مربی تیم استقلال خوزس�تان از پیشکسوتان استقلال 

خواست از فرهاد مجیدی حمایت کنند.
میلاد میداوودی مربی تیم اس��تقلال خوزستان در گفت وگو با 
ایلنا در خصوص حضورش در این تیم اظهار داشت: فصل گذشته 
با بختیاری زاده در خوشه  طلایی سابقه همکاری داشتم و امسال 
هم با تماس ایش��ان به استقلال خوزستان آمدم. تلاش می کنیم 
که امس��ال مدعی قهرمانی در لیگ یک باش��یم البته در خوش��ه 
طلایی هم ش��رایط خوبی داشتیم اما بعد از مدتی، اتفاقات خوبی 

در آنجا نیفتاد.
وی در خصوص اینکه گفته می ش��ود کار کردن در لیگ یک س��خت تر است، گفت: من یک سال به همراه 
نفت مسجدسلیمان در لیگ یک بازی کردم، همان سال به لیگ برتر صعود کردیم البته این را هم بگویم که 
لیگ یک ما چند سال است که با لیگ برتر تفاوت چندانی ندارد اما باید قبول کنیم به لحاظ لیگ برتر بازی ها 
س��خت تر است. میداوودی در مورد اینکه گفته می شد ش��اید استقلال خوزستان منحل شود، افزود: یکسری 
صحبت ها بود که شاید تیم را واگذار کنند اما این اتفاق نیفتاد و همچنان آقای بختیاری به عنوان مدیرعامل 

مشغول فعالیت است. امیدوارم در طول فصل تیم خوبی داشته باشیم و نتایج مناسبی را کسب کنیم.
مهاجم س��ابق اس��تقلال تهران در خصوص ش��رایط این تیم تصریح کرد: بازیکنان خوبی را استقلال جذب 
کرده و فکر می کنم س��ال خوبی در انتظار این تیم باش��د. مجیدی چند سال است که در استقلال مشغول به 
فعالیت اس��ت و امسال برای اولین بار تیم را خودش بس��ته و بر اساس توانایی های فردی بازیکنان، یارگیری 
کرده اس��ت. فکر می کنم توقع هواداران استقلال امسال بیشتر از سال های گذشته است و آن ها دوست دارند 

تیم قهرمان شود.
میداوودی درباره حضور آجرلو به عنوان مدیرعامل اس��تقلال بیان داش��ت: من با ایشان در پاس تهران کار 
کرده ام، مدیر بس��یار لایقی است و می تواند به اس��تقلال کمک کند. مهمترین مسئله برای استقلال در حال 

حاضر این است که بازیکنان و کادر فنی در آرامش باشند؛ اتفاقی که فصل گذشته به استقلال لطمه زد.
وی در خصوص اینکه انتقادهایی را به مدیریت در اس��تقلال در گذش��ته داش��ت، یادآور شد: من به خاطر 
هواداران و ناراحتی آن ها از مدیریت انتقاد کردم. به هر حال س��ابقه بازی در اس��تقلال را دارم و اگر نقدی هم 

کردم نقد فنی بود. اما به هر حال هواداران گلایه هایی داشتند و صحبت های آنها را منتقل می کردم.
مهاجم سابق استقلال در مورد اینکه فرهاد مجیدی قراردادش را به مدت ۳ فصل دیگر تمدید کرد، اظهار 
داشت: به نظرم فرهاد در چند مرحله به جای مربیان دیگر به این تیم آمده بود ولی امسال برای اولین بار تیم 
را خودش بست. مجیدی مربی جوان و باانگیزه ای است و به عنوان یک کوچکتر از پیشکسوتان می خواهم از 
وی حمایت کنند، همان طور که مدیرعامل باش��گاه اعلام کرد مجیدی سرمایه باشگاه استقلال است. حواشی 

در این چند سال در استقلال زیاد بود و همین باعث شده بود که تمرکز مجیدی از بین برود.

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس گفت: تقابل ما با الهلال 
فینال زودرس برای ما در لیگ قهرمانان آس�یا است؛ می 
خواستیم در فینال رو در روی هم قرار بگیریم اما قرعه ما 

را اینجا مقابل هم قرار داد.
به گزارش ایرنا، یحیی گل محمدی در نشس��ت خبری پیش از 
دیدار تیمش برابر الهلال در مرحله یک چهارم نهایی رقابت های 
لیگ قهرمانان آسیا اظهار داشت: قبل از اینکه بخواهیم در مورد 
بازی صحبت کنیم باید از باش��گاه الهلال و فدراس��یون فوتبال 
عربس��تان تش��کر کنیم. کشور ما با عربس��تان مشتکرات دینی 

زیادی دارند. وی ادامه داد: ما به عنوان یک گروه ورزشی باید این دوستی و صلح را بین دو کشور بیشتر برقرار 
کنیم و باعث ارتباط بهتری بین دو ملت و دولت ش��ویم. امیدوارم ما س��فیران خوبی باش��یم تا ارتباط خوبی 
بین دو کش��ور برقرار باش��د. وی افزود: بازی بسیار حساسی در پیش داریم. این بازی برای ما بزرگ است. هر 
دو تیم به لحاظ فنی بازیکنان خوبی دارند و امیدوارم فردا ش��اهد بازی با کیفیتی باش��یم. مطمئن هستم این 
یک فینال زودرس در لیگ قهرمانان است. میخواستیم در مسابقه فینال رو در روی هم قرار بگیریم اما قرعه 

ما را اینجا مقابل هم قرار داد.
س��رمربی تیم فوتبال پرس��پولیس اضافه کرد: باید پرسپولیسی باش��یم و پرسپولیسی فکر کنیم. همیشه با 
وجود مشکلات در روزهای سخت تصمیم گیری خوبی داریم. امیدوارم فردا عملکرد خوبی داشته باشیم. باید 

تمرکز کافی در این بازی سخت داشته باشیم تا نتیجه خوبی بگیریم.
س��رمربی تیم فوتبال پرس��پولیس در ادامه صحبت هایش  اضافه کرد: ما مشکلاتی داریم زیرا هنوز لیگ ما 

شروع نشده است. برای دیدار قبلی مقابل استقلال تاجیکستان هم این مشکل را داشتیم. 
گل محمدی خاطرنش��ان کرد: برای این دیدار س��عی کردیم برنامه ریزی خوبی داشته باشیم و سه مسابقه 
دوس��تانه را ت��دارک دیدیم. با توجه به اینکه »فیفادی« هم ب��ود چند بازیکن اصلی مان را به خاطر حضور در 
 AFC تیم ملی در اختیار نداش��تیم. بدون حضور آنها نیز بازی های دوس��تانه مان را انجام دادیم.  از این بابت
همه می توانس��ت برنامه ریزی بهتری داشته باش��د تا باشگاه ها با برنامه ریزی بهتری وارد این مسابقات شوند. 
فش��ردگی مس��ابقات روی کیفیت تیم ما و الهلال تاثیر خواهد گذاشت. با وجود همه مشکلات سعی کردیم 
برنامه ریزی خوبی داشته باشیم و باید برای بازی فردا تمرکزمان را حفظ کنیم تا بتوانیم ریتم خودمان را در 
طول بازی حفظ  کنیم.  وی در خصوص بازگش��ت بازیکنان مصدوم الهلال گفت: الهلال تیم پرمهره ای است 
و ب��ه جای بازیکن��ان مصدوم جایگزین های خوبی دارد. الهلال برای بازی فردا کامل اس��ت. هرچند اطلاعات 
دقیقی از حریف ندارم و فکر می کنم که آنها نهایت با یکی دو بازیکن غایب مقابل ما قرار بگیرند. آنها از حضور 
بازیکن��ان خارجی خوبی بهره می برن��د و فکر می کنم فردا با تیم کامل الهلال بازی داریم. ما به این موضوع 

فکر می کنیم که فردا مقابل تیم کامل آنها قرار می گیریم.


